
Retsudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 8. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 367

Anser ministeren det som muligt, og i så fald hvordan, at man skulle kunne identificere

den enkelte ung, fordi man opgør antal af rømninger i antal rømninger og opgør dette for

den enkelte institution gennem fem år, som besvaret i SOU alm. del – spørgsmål 166, og

hvis ministeren ikke enig i, at det skulle være muligt, vil ministeren så sende en oversigt

over antal rømninger gennem de seneste fem år, opgjort på den enkelte institution?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
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